
Město Bystřice
Dr. E. Beneše 25
257 51 Bystřice

Telefon: 317 793 217
E-mail: podatelna@mestobystrice.cz
ID datové schránky: p8xbe7a

Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í  O S A D N Í H O  V Ý B O R U

O S A D N Í  V Ý B O R :  R A D O Š O V I C E

D A T U M :  1 5 . 9 . 2 0 2 2

 

Program:

 

1. Zahájení

2. Složení OV Radošovice

3. Informace z Komise pro osady týkající se naší obce, schůze OV 

4. Plánované projekty v obci v roce 2023 - návrhy

5. Oprava a údržba - požadavky

6. Plánované brigády a akce v roce 2023

7. Diskuze a úkoly

 

Prezence:

Přítomni:

Lenka Tikovská, Lenka Hlaváčová, Marta Michálková, Marek Staša

Počet přítomných členů: 4

Počet hostů: 14

Počet omluvených: 1 (Luboš Hošek)
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Zápis: 

ad 1) Zahájení

Jednání řídila předsedkyně Osadního výboru Lenka Tikovská, která přivítala přítomné členy OV a občany
Radošovic a poděkovala jim za účast. Schůze byla veřejně přístupná pro občany Radošovic, kteří byli o jejím
konání informováni emailem a formou vývěsek. Zapisovatelem byla zvolena Lenka Hlaváčová. Omluvil se
člen OV Luboš Hošek. Bylo dohodnuto, že hlasování se účastní všichni přítomní občané Radošovic.

ad 2)  Složení OV Radošovice

Občané  byli  dotázáni,  zda jim vyhovuje  současné  složením OV Radošovice  či  požadují  nějakou  změnu.
Předsedkyně nabídla občanům členství v OV, případně zda by měl někdo zájem dělat předsedu OV. Nikdo
z přítomných neprojevil zájem o členství v OV. 

Jste spokojeni se současným složením a vedením OV? 

Pro: 18    proƟ: 0    zdržel se: 0

Předsedkyně poděkovala všem za důvěru a dosavadní spolupráci. 

ad 3) Informace z Komise pro osady týkající se naší obce, schůze OV

Předsedkyně OV ústně předala občanům informace z Komise pro osady týkající se naší obce:

a) most  přes silnici  č.  3 u Radošovic  – most je  ve vlastnictví ŘSD, které nabídlo městu Bystřice
2 možnosƟ – zbourání  nebo opravu s  podmínkou převzeơ stavby do vlastnictví města (životnost  30 let,
náklady na opravu 30-50 mil.); vyjádření města – oprava a nahrazení mostu lávkou pro pěší a cyklisty.

b)  odpadové  hospodářství  –  od  roku  2023  nový  systém,  platba  poplatku  dle  velikosƟ  nádoby
a četnosƟ svozů (poplatek za rok = velikost nádoby (l) x počet svozů x koeficient 0,8 – např.: 120 l x 24 x 0,8 =
2304,- ). Jeden plátce za nemovitost. Probíhá očipování popelnic. Plátce se přihlásí k popelnici a na zvolí si
počet  svozů  na  celý  rok.  Občanům  bylo  doporučeno,  aby  si   předem  vyzkoušeli  jaký  model  jim bude
vyhovovat. MoƟvace ke třídění. 

Zřejmě  bude  potřeba  přidat  kontejnery  na  třídění  odpad.  Bylo  dohodnuta  změna  uspořádání
kontejnerových hnízd.  Při podzimní brigádě bude vyčištěno horní stanoviště, kde se hromadí kovový šrot
a další odpad. OV požádá město Bystřice o přesun všech kontejnerů na horní stanoviště, abys se zabránilo
dalšímu hromadění odpadu a bude instalována cedule ZÁKAZ SKLÁDKY. Pokud bude počet kontejnerů na
horním stanovišƟ dostatečný, bude zváženo nové využiơ spodního stanoviště např. skládka dřeva.

Bylo dohodnuto, že občanům bude zasílán emailem odkaz na zápis z jednání Komise pro osady. 

Po dohodě se také budou konat veřejné schůze OV dvakrát za rok: 1. termín v sobotu po jarní brigádě,
2. termín cca v polovině září.

ad 4) Plánované projekty v obci v roce 2023 – návrhy

Městu nefunguje dataplan, kde byly zapsány dříve podávané projekty. OV mají vybrat 2-3 projekty, které
chtějí v roce 2023 zrealizovat a podat žádosƟ znovu.

Proběhla rekapitulace neuskutečněných projektů z minulých let a diskuze občanů. Od občanů nejsou nové
návrhy na projekty. OV navrhuje nový projekt hřiště. Dle hlasování občanů byly určeny 3 projekty k podání
žádosơ.
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Dříve podané projekty:

- Znovuobnovení obecní cesty z     Radošovic do Boroví pro pěší a propojení Radošovic a Boroví  . Jedná
se o zpevnění cesty recyklátem (par.č. 1222,1243/1,1246) – dle města problém s vodou, nutnost
odvodnění,  nabídka Radka Poznera městu  Bystřice  na  parƟcipaci  na  zemních  pracích  nevyužita
z důvodu vlastnictví pozemku Radka Poznera v lokalitě.

Přejete si podat tento projekt do žádosơ? Pro: 5    proƟ: 0  zdržel se: 13

- Vybudování terasy před hasičárnou včetně bezbariérového přístupu.   Projekt podáván v roce 2020 a
následujících.  Dle  města  nelze  projekt  realizovat  z  důvodu  nevhodnosƟ  umístění  terasy  blízko
komunikace. Je možné podat projekt znovu bez bližší specifikace a žádosơ o posouzení možnosơ
projektantem.

Přejete si podat tento projekt do žádosơ? Pro: 10    proƟ: 0  zdržel se: 8

- Vyřešení vodoteče mezi Pospíšilovými a Rouskovými, řešení povodňových stavů.    Projekt podáván
opakovaně v minulosƟ (Žlabovky). Po letošních dešơch viditelné, že současný stav je navyhovující. 

Přejete si podat tento projekt do žádosơ? Pro: 18    proƟ: 0  zdržel se: 0

- Revitalizace rybníčku na pozemku p.č. 906  .  Opakovaná žádost Radka Poznera na město Bystřice
o odkup  pozemku  za  účelemem  revitalizace  vodní  plochy.  Kadné  stanovisko  OV,  město  žádost
zamítlo m.j. s odůvodněním, že stavájící stav je ok. Není tedy důvod podávat žádost o revitalizaci.

Nový návrh:

- Vybudování  hřiště  pro  volnočasové  akƟvity  pro  děƟ  a  dospělé.   Jedná  se  o  vybudování  hřiště
vhodného na nohejbal, volejbal a badminton o velikosƟ 18x9m + okolní zóna, menšího dětského
hřiště (houpačka) a ohniště. Obec nemá v současné době vhodný pozemek k vybudování hřiště.
Bude potřeba vyƟpovat vhodný pozemek k odkupu a jednat s vlastníky. OV chtěl znát názor občanů,
zda mají o vybudování hřiště zájem - většinově se vyjádřili pro. Bude podána žádost na projekt, aby
mohly být učiněny prvotní kroky k odkupu pozemku.

Přejete si podat tento projekt do žádosơ? Pro: 15    proƟ: 0  zdržel se: 3

Ad 5) Oprava a údržba - požadavky

- Žádost o přesun kontejnerů na horní  stanoviště a dodání dalších kontejnerů na plasty  + přidání
nového kontejneru na texƟl

- Žádost o opravu vývěsek a instalaci uzavíracích skříněk

- Vyčistění propustku mezi Tožicí a Radošovicemi

- Oprava výmolů u Tikovských – výmoly jsou na pozemku města

- Oprava výmolů od Petrovic do Radošovic

- Oprava komunikace u horní kapličky

- Oprava osvětlení u Jiroušků a očíslování sloupů VO

- Žádost o dodání hlíny pro úpravu terénu kolem odpočívek (úpravu zajisơ OV a SDH Radošovice)
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ad 6) Plánované brigády a akce v roce 2023

Brigády v     roce 2023:  

 jarní brigáda – stanoven termín na: 15.4.2023, náhradní termín 22.4.2023

 podzimní brigáda – stanoven termín na: 4.11.2023, náhradní termín 11.11.2023

(požadavek OV na příspěvek ve výši 2500 Kč na jednotlivou brigádu)

Veřejné schůze OV v roce 2023:

 Veřejná schůze OV, termín 15.4.2023

 Veřejná schůze OV, termín 16.9.2023

Akce pořádaná OV a SDH v     roce 2023:   

 Sousedské posezení, termín: 19.8.2023 - (požadavek SDH ve výši 10000 kč )

(požadavek OV na akce a schůze ve výši 5000 Kč)

Akce pořádané SDH v     roce 2023:  

 Pálení čarodějnic,  termín: 30.4.2023 (požadavek SDH na příspěvek ve výši 4000 kč) 

 Rozsvícení vánočního stromku, termín: 1.12.2023 (požadavek SDH na příspěvek ve výši 5000 kč)

O příspěvky na akce pořádané SDH  zažádá starosta SDH L. Pospíšil.

ad 7) Diskuze a úkoly

- Potřeba komplexního dopravního řešení a bezpečnosƟ provozu ( zatáčky u Rousků a Sejků – dodání
zrcadel, zpomalení provozu, osazení vyhovujícího značení)

- Hromadění nevhodného materiálu na pálení čarodějnic a kompostu u Petra Nováka

- Překážky na obecních komunikacích – kostky u Radka Poznera, keře u Rousků

- Veřejné osvětlení – město má dotaci na výměnu za LED, Radošovice ve druhé etapě 2024-2025

Usnesení osadního výboru:

Usnesení č. 1 k bodu 4) Plánované projekty v obci v roce 2023 – návrhy

OV podá na základě hlasování občanů a následné domluvy na proiritách žádosƟ na tyto 3 projekty:

1. Vyřešení vodoteče mezi Pospíšilovými a Rouskovými, řešení povodňových stavů.  - priorita 1 
2. Vybudování terasy před hasičárnou včetně bezbariérového přístupu. - priorita 2                     
3. Vybudování hřiště pro volnočasové akƟvity pro děƟ a dospělé. - priorita 3

Hlasování

Pro: 4    proƟ: 0  zdržel se: 0                       usnesení Přijato

Úkoly plynoucí z jednání:
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 Jméno a příjmení Úkol Datum splnění

Lenka Hlaváčová          Vyplnění formulářů opravy a údržby a doplnění projektů do zásobníku
projektů a jejich odeslání na MěÚ Bystřice

30.9.2022

Lenka Tikovská ZajisƟt přesun kontejnerů na tříděný odpad a zrušení skládky Říjen 2022

Luboš Pospíšil Podat žádosƟ na příspěvky SDH 30.9.2022

Lenka Tikovská Jednat s paní Turkovou o dopravní situaci v Radošovicích Listopad 2022

Členové OV  Požádat Radka Poznera o odstranění kostek u rybníčku Září 2022

Členové OV Požádat p. Rouska o úpravu keře v zatáčce Září 2022 

Lenka Tikovská Rozeslat zápis a informace občanům (materiály na skládkách) Říjen 2022

 

Zápis zpracovala: Lenka Hlaváčová   v.r.

Schválila předsedkyně OV Radošovice : Lenka Tikovská     v.r.

Ověřovatel zápisu: Michal Hodík, starosta města
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